
 

На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община. 

Относно: Изменение и допълнение в Решение № 69 по Протокол № 70 от 14.02.2019 г. на 
Наредбата за прием на деца в общинските детски градини и в подготвителните групи в 
общинските училища на територията на Столична община 

 

 

Здравейте, 

 

За пореден път се провежда «обществено обсъждане» за да се определи как едни недостигащи 
места да се разпределят.  

И тази година хиляди бебета и деца пак ще останат без места! Хиляди майки няма да се върнат на 
работа, и няма да усетят каквато и да е подкрепа за това, че са родили дете! Местата в София са 
същите, децата дори намаляват /странно защо!?/, но Столична община вместо да приспособи 
сгради – прави поредното обществено обсъждане. 

Подигравка! 

Компенсацията за неприетите е никаква – защо? Нали разпределяте общи средства, общ ресурс? 
При равни други условия едни са «изтеглени» на късмет, а други – не? 

 

В огромния, пълен с деца квартал Лозенец положението е трагично от години – в яслите влиза 
едно от 7 деца, в градините – само тези, които са били на ясла /ха-ха, абсурден кръг/, или с 
братче/сестриче /което пак трябва да е влязло, ако е било прието на свой ред в ясла/… 

И какво се строи и изгражда? НИТО ЕДНА ЯСЛА! НИТО ЕДНА ГРАДИНА! 

Конструктивното ми предложение е: 

Спрете да се чудите как да разпределите недостигащите места. Критериите са си ок. Осигурете 
места! Осигурете сгради, приспособете сгради, оптимизирайте наличния фонд! Компенсирайте 
неприетите! 

 

Ива Йосифова 


